
R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L
              Încheiat azi 29.11.2012, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului Local Huedin.

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se

în conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată

prin Legea nr. 286/2006.

ț șConsilieri total 15, consilieri prezenţi 13, absen i  2, d.na Edve Laura, dl. Csudom Francisc.

ș țDl. Sucilă Valentin  supune la vot procesele  verbale  ale  edin elor  ordinare din data de

ș ț26.10.2012, respectiv al  edin ei extraordinare din data de 05.11.2012,  care se aprobă în unanimitate.

Dl.  Cozea Dan solicită includerea pe ordinea de zi a încă 2 proiecte de hotărâre avizate de

țcomisiile de specialitate,  privitor la închirierea în condi iile legii a unui spatiu în cadrul Policlinicii

Huedin, respectiv proiectul de hotărâre pentru aprobarea amplasării siglei Clubului Rotary,  la intrările

ș șîn ora , proiect trecut pe ordinea de zi i avizat ulterior de comisia de urbanism.

șSe supune la vot ordinea de zi i se aprobă în unanimitate, cu completările ulterioare.

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică privind aprobarea

rectificării bugetului local pe anul 2012 cu suma de 161.000 lei.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.na Viceprimar  prezintă   proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică  privind

țaprobarea  rectificării bugetului local pe anul 2012 , lamuriri  acordând dl. Primar care men ionează că

țeste vorba de sumele pentru plata salariilor în învă ământ.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș D. oara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate,

ț țînvă ământ, privind aprobarea  Regulamentului de Func ionare, a Regulamentului de Ordine

șInterioară respectiv  de  transformare i modificare a unor posturi  în  Statul de Functii  al Spitalului

ș șOră enesc Huedin, dl. Primar i dl. Dreve Ioan  acordând lămuriri  suplimentare.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

șD. oara Cozea Marinela  prezinta proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate,

ț ț țînvă ământ, privind aprobarea  modificării unui post  de la pozi ia 7 în Statul de Func ii  al Spitalului

șOră enesc Huedin.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș D. oara Cozea Marinela  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate,

țînvă ământ, privind aprobarea  programului manifestărilor culturale, organizate în perioada

25.11.2012 – 31.12.2012.

țDl. Primar solicită prezen a tuturor consilierilor la festivitatea depunerii de coroane cu ocazia

zilei de 1 Decembrie,  inclusiv la Gala de box care va fi organizată la sala de sport.



șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș țDl. Farka Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administra ie, privind

țmodificarea tarifului de închiriere a unui spa iu comercial situat în str. Horea nr. 1.

șSe supune la vot  proiectul de hotărâre i  se aprobă în unanimitate.

șDl. Farka Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publică,

ț ț șprivind aprobarea partajării, transformării par iale în 2  locuin e sociale i  înscrierea în lista

ț țlocuin elor sociale,  a unui spa iu din str. Tăbăcarilor nr. 4.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

ș țDl. Farka Marius prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administra ie publică,

ș țprivind aprobarea stabilirii  termenului de depunere a cererilor i actelor necesare pentru locuin ele

sociale.

ș țDl. Farka Marius prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea listei locuin elor sociale , a

ț țsuprafe ei, anul construc iei  respectiv valoarea  contabilă a acestora.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.na Viceprimar  prezintă  proiectul de hotărâre  avizat de comisia  de urbanism,  privind

țaprobarea închirierii unui teren în suprafa ă de 12 mp,   în incinta fostei Policlinici,  pentru amplasarea

șunui chio c  alimentar.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

D.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre avizat negativ de comisia de urbanism, privind

țînchirierea unui amplasament în suprafa ă de 36 mp,  pentru construirea unui garaj autor pe str.  Aleea

1 Mai , acordând lămuriri  suplimentare,  arătând că sunt amenajate parcări .

 Dl.  Sucilă Valentin este de părere că ar trebui realizat un studiu de specialitate privind locurile

țlibere , dl. Dongolo Csaba men ionând că este deacord cu avizul negativ al comisiei.

țDl.Primar men ionează că în ultima perioadă nu s- a aprobat construirea de garaje noi, urmând

ș țsă se verifice la nivel de ora câte spa ii de acest fel mai sunt disponibile.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se respinge, cu 13 voturi împotrivă din 13  consilieri

țprezen i .

D.na Viceprimar  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism,  privind

amplasarea siglei clubului Rotary Huedin,  în imediata apropiere a  panourilor de semnalizare rutieră la

ș șîntrarea în ora dinspre Cluj i Oradea.

ț șDl. Primar men ionează  că  totemurile recent amplasate la intrările în ora ,   nu permit ca

această siglă să fie  lipită pe acestea, sigla Clubului Rotary Huedin putând fi amplasată pe un indicator

special în apropierea acestora.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă în unanimitate.

șDl.  Farka Marius prezintă informarea cu privire la îndeplinirea Hotărârilor Consiliului Local

pe luna Octombrie 2012.



ș țD. oara Cozea Marinela prezintă  proiectul de hotărâre  avizat de comisia de învă ământ,

ț țsănătate privind aporbarea închirierii unui spa iu cu destina ia cabinet medical în cadrul fostei

ț țPoliclinici, dl. Primar men ionând că trebuie închiriate toate spa iile din acest imobil.

șSe supune la vot proiectul de hotărâre i se aprobă  în unanimitate.

ș ș șDl. Oro Iuliu răspunde d.lui  Mati Horea cu privire la desfă urarea consultării publice în

șvederea extinderii Planului Urbanistic General al ora ului.

șDl.  Sucilă Valentin  consideră că poate fi mărit intravilanul ora ului, considerând că trebuie

un plan strategic în acest sens, arhitectul trebuie să respecte solicitările de extindere a acestuia.

țDl. Primar arată  că  dim punct de vedere al institu iei,  extinderea intravilanului indică

țasigurarea infrastructurii, considerând că în func ie de fonduri,  prin Planul Urbanistic Zonal se va

ș ț șmări intravilanul ora ului . Men ionează că există Planul de integrare al ora ului,  pe o perioadă mai

ț șmare,  care poate fi modificat ulterior în func ie de dezvoltarea economică a ora ului.

Dl. Dongolo Csaba propune lărgirea căii de acces spre blocurile din P.ta Rep 42 pe lângă U.M.

țDl.Primar men ionează că amenjarea cu pavaje în zona respectivă  sa făcut ca un supliment la

ț țlucrările ini iale, dl. Călătan Gheorghe men ionând exact  amplasamentul trotuarului .

ț ș ș șDe asemenea men ionează că a fost amenajat i trotuarul de la coala nouă,  ca i cale de

acces a locuitorilor care domiciliază la blocurile de pe Aleea 1 Mai.

șDl. Sucilă  Valentin propune stabilirea unui panou de afi aj în cadrul afisiereului, destinat

Consiliului  Local.

țDe asemenea solicită   instalarea plăcu elor indicatoare ale străzilor,  d.na viceprimar

țmen ionând că se lucrează la acest proiect.

Dl.Primar răspunde d.lui Sucilă Valentin  privitor la asigurarea căldurii la Casa de Cultură,  că

prin proiectul tehnic de amenajare a sălii sa prevăzut o incintă de aierisire  la plafon, urmând să se

țidentifice o solu ie tehnică pentru perioada sezonului rece.

ț țDl. Pavel Cosmin men ionează că dl.  prof Filip Cristian  aduce mul umiri Consiliului Local

pentru sprijinul acordat în organizarea concursului de 1 Decembrie .

șDl.  Lazea Constantin  solicită luarea măsurilor privind  desfă urarea târgului de animale în

șultima luni din lună, dl primar acordând lămuriri,  arătând că dl. Protopop  Ciprian Talo  a solicitat

ș ș țrezoltarea acestei probleme,  în sensul desfă urării târgului doar în ziua de luni,  i men ionează de

ț ș șasemenea că se va discuta cu angaja ii care- i  desfă oară activitatea  la tărgul de animale,  pentru

rezolvarea acestei probleme.

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat

prezentul proces verbal.

 Preşedinte de şedintă,  Secretar,
    Dr. Sucilă Valentin Cozea Dan


